
Zápis schůze třídních důvěrníků SRDPŠ 
ZŠ a MŠ Dobrá Voda u Č. Budějovic 

ze dne 14. října 2019 
 

 
Přítomni: 
 
Angelika Cerenina 1.A 
Iveta Kolářová 1.B 
Pavla Bergmannová 2.A 
Helena Frantová 2.B 
Eva Bartošová 3.A 
Kateřina Bezemková 3. B 
Lucie Brzáková 4.A  
Hana Dušáková 4.B 

Barbora Schelová 5. 
Petra Augustinová 6.A (dorazila během jednání) 
Markéta Sudová 6.B 
Karel Mika 7.A 
Kateřina Bartáková 8. 
Michal Beredzas 9.A (dorazil v průběhu jednání 
bodu 3.) 
Miloslav Mach 9.B 
 

 
 
Omluveni: Jan Brzák, Vendula Procházková 
 
Dále přítomny: Lenka Scheinpflugová, ředitelka školy, Miriam Kubů, zástupkyně ředitelky školy 
Zapsala: P. Bergmannová 
Zápis ověřila: M. Sudová 
 
1. Volba předsedy sdružení, hospodáře, kontrolora: 
Předsedkyně sdružení – zvolena Markéta Sudová (13 pro – 0 proti – 1 se zdržela) 
Hospodář – zvolen Jan Brzák (14 pro – 0 proti – 0 se zdrželi) 
Kontrolorka – zvolena Vendula Procházková (13 pro – 0 proti – 1 se zdrželi) 
 
2. Informace od vedení školy 
Paní ředitelka školy informovala o novém školním řádu, o novém ŠVP, uvedla, kde jsou dokumenty 
k dispozici. Podala informaci o opravené školní dílně a o zahájení plnohodnotné výuky v dílně a na 
pozemku. Paní ředitelka pro školu získala dotace z projektu EU Šablony na podporu školního 
asistenta a na zvýšení úrovně ICT ve vyučování. Rodiče mohou podpořit školu sběrem papíru – 
odvozem přímo do sběrny U smaltovny. Vážní lístek poté předají třídní učitelce/učiteli. Hliník se sbírá 
jen formou nápojových plechovek. Elektroodpad drobný vybírá škola průběžně, velkoobjemový po 
domluvě s ohledem na harmonogram aktivity školy. Škola spouští používání programu Školní 
pokladna. Škola žádá rodiče o registraci do tohoto programu. 
 
3. Výše příspěvku, platba příspěvku: 
Příspěvek schválen v doporučené výši 300,- Kč. (14 pro – 0 proti – 1 se zdrželi) 
Pokud má rodina ve škole více dětí, platí jen jednou za celou rodinu. 
Příspěvek posílají rodiče na transparentní účet č.: 2501304204 / 2010, do zprávy pro příjemce 
uvedou třídy, ve kterých mají děti. 
 
 
 
 
 



4. Schvalování navržených položek 
 
Škola upřesnila požadavky na platbu za ozvučení i při vánoční besídce. 
 
Výsledek hlasování: 
LVVZ – příspěvek na dopravu   (300 Kč/žák)  (pro 4 - proti 10 -zdrželi se 1) 
Žákovský parlament odměny   2 000 Kč  (15-0-0) 
Dárky pro žáky 9. tříd 300Kč/žáka   9 600 Kč   (14-0-1) 
Mikulášská nadílka, karneval    3 000 Kč   (15-0-0) 
Velikonoční jarmark    12 200,-Kč  (15-0-0) 
Prvouka pro 3. ročník    8 000,-Kč  (15-0-0) 
Ozvučení 2 akce    11 000,-Kč  (15-0-0) 
Celkem     45 800 Kč 
 
 
5. Diskuse: 
Rodiče diskutovali o podobě jarmarku. Paní ředitelka na dotaz odpověděla, že neuvažuje o organizaci 
jarmarku i v období před Vánoci. Velikonoční jarmark je oblíbený, hojně navštěvovaný, a proto byla 
diskutována kapacita hlavní haly školy. Vedení školy uvažuje o rozšíření využívaných kapacit v jídelně 
školy, např. na občerstvení. 
Dále proběhla diskuse o výběru učebnic a s tím souvisejícím metodickým plánem, kdy na prvním 
stupni v prvouce dochází ke (z pohledu některých) nelogickému střídání témat učiva. Paní ředitelka 
uvedla, že o změně v této věci zatím neuvažuje. 


